
Zápisnica č. 3/2025 
zo zasadnutia finančnej komisie, zo dňa  03. 03. 2025 

 
Prítomní:  podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Program:  
 
1. Návrh na podanie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci výzvy Fondu na podporu športu za účelom 

realizácie projektu „Modernizácia chladiarenského zariadenia Zimného štadióna Senica – strojovňa 

chladenia“ v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“, číslo: 

2024/002 

2. Rôzne  

 
     Zasadnutie komisie začalo o 15.00 hodine na MsÚ, otvoril ho predseda finančnej komisie Ing. 

Pavol Kalman, ktorý privítal prítomných členov komisie. Komisia rokovala v súlade  s programom 

zasadnutia, ktorý bol jednohlasne schválený. 

     Komisia bola uznášaniaschopná za účasti 7 členov, zúčastnila sa prizvaná   Mgr. Ľubica Kadlec 

Melišová – k bodu rôzne, komisia schválila, aby bol prerokovaný ako prvý. Členova Ing. Ľubica 

Vyletelová, Mgr. Ivana Mičová, Ing. Andrej Tomiš a Ing. Jaroslav Hložek sa ospravedlnili z účasti na 

finančnej komisii. 

  K bodu 1. 

Návrh na predĺženie platnosti Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Senica na roky 

2016-20222. Prizvaná Mgr. Ľubica Kadlec Melišová oboznámila členov komisie s dôležitosťou 

predĺženia platnosti do konca roka 2025 – je to podmienka na predkladanie žiadostí k projektom. 

     Hlasovanie:      prítomní:  7,     za: 7 ,    proti: 0,     zdržal sa: 0     
 
Finančná komisia berie na vedomie predložený návrh a odporúča MsZ na schválenie. 

  K bodu 2.  

Ing. Róbert Mozolič informoval komisiu o návrhu na podanie žiadosti za účelom získania 
finančných prostriedkov na realizáciu projektu „Modernizácia chladiarenského zariadenia Zimného 
štadióna Senica – strojovňa chladenia“. Táto modernizácia prinesie zníženie spotreby elektrickej 
energie a zvýšenie bezpečnosti chladiaceho systému. 
 
        Hlasovanie:      prítomní:  7,     za: 7,    proti: 0,     zdržal sa: 0     
 
Finančná komisia  berie na vedomie preložený návrh a odporúča MSZ na schválenie.       

 
     Zasadnutie finančnej komisie ukončil predseda poďakovaním prítomným členom za účasť. 
 
                                                                                                        Ing. Pavol Kalman 
                                                                                                         predseda komisie 
 
 
Senica 04. 03. 2025 
Zapísala: Monika Rišková 


